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Radny Miasta i Gminy Kórnik 

 

Pan  

Przemysław Pacholski 

      Burmistrz 

      Miasta i Gminy Kórnik  

       

 

Interpelacja 

 

 Szanowny Panie Burmistrzu 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie informacji dotyczących 

funkcjonowania Lodowiska Oaza-Błonie w całym okresie funkcjonowania w roku 2023 

i 2024.  

Uprzejmie proszę o podanie informacji dotyczących liczby osób korzystających 

z lodowiska (jeżeli byłaby możliwość w rozbiciu na dni powszednie i weekendy), 

uzyskany dochód, Koszty obsługi lodowiska (urządzenia do konserwacji lodu, koszty 

pracownicze, prąd itp.). 

  Z poważaniem 

      Jarosław Janowski 

 


